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Deltagere 

Carsten Bach (CB) 

Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS) 

Jens-Ole Bondrop (JOB)  
Jacob Merrild (JM)  

Leif Voetmann (LV)  
Michael Handberg (MH)  
Dorte Grønbæk (DG) 

Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   
 

Carsten Bach bød velkommen til Jens-Ole Bondrop, nyt bestyrelsesmedlem.  
 
Bo informerede om, at Meik Aagaard har valgt at stoppe som PRO-træner og i stedet 

bliver indkøber. Det er vi kede af, men har forståelse for.  
Det betyder vi skal ud at finde en ny PRO der kan hjælpe i shoppen og træne 

medlemmer.  

Godkendelse af dagsorden 
Ingen kommentarer 

Godkendelse af referat 
Ingen kommentarer 

Økonomi 
Der er sendt fakturaer til alle sponsorer og der er netop sendt fakturaer til alle med Firkløver.  
Der er fortsat god likviditet og der trækkes ikke på kassekreditten.  
 

Medlemmer 
Stabilt medlemstal for 3. år i træk, præcis som vi ønsker det.  
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Generalforsamling  
Evaluering 

Enige at det gik godt. Det er godt med et aktuelt emne, i dette tilfælde om vand i 
Herning og på banen. Det gav en god dialog, forståelse og mange gode spørgsmål til 
Søren Brandt, Herning Kommune. 

Emnet affødte på bestyrelsesmødet en god debat om hvilke tiltag vi kan gøre for 
fortsat at være klar på vandproblematikken og det faktum at banen synker. Der vil 

være omkostninger til fortsat vedligehold, som f.eks. ekstra topdress.   
 
I første omgang kalder vi Søren Brandt til møde, og beder ham tage andre med der 

ved noget om jordbundsforhold eller andet med relevans til vand. 
Ud fra det møde vurderer vi om vi skal i dialog med andre folk ved Herning Kommune. 

 
Konstituering: 
Formand + FU: Carsten Bach 

Næstformand + FU: Jens-Ole Bondrop 
Økonomi +FU: Kaj Bækgaard 

FU: Inge Rønnow Sander 

Banen lige nu 
Der kommer ikke rullegræs på drivingrange før efter jul; venter på tørvejr og gerne 

høje temperaturer.  
Der topdresses løbende fairways.  

Der er kommet afspændingsmiddel på fairway hul 15, der er ved at komme godt. Der 
er enkelte linker der skal jævnes ud. Elles er det som planlagt.  
 

Info fra Golfmanager 
 

Info fra DGU Regionalmøder 
Bo fortalte og viste lidt slides fra DGU´s regionalmøder, hvor et af emnerne var 

medlemmer mellem 19-30 år. Der er kommet flere til, både i USA, Norge, Sverige og i 
Danmark.   
De kommer typisk sammen som venner, og vil gerne bare have lov at spille. Deres 

tilgang er at få kortet hurtigt og dermed komme på stor bane. Det skal vi have set på, 
ligesom vi skal have dem samlet, så de socialt finder sammen. Vi arbejder på en 

ugentlig træning og vil løbende tage kontakt dem gennem de medier de bruger – og 
de er mere til Instagram end Facebook. 
Et nyt tiltag er at vores bane fremover vil blive rated som 1)18 hullers, 2) for-9 og 3) 

bag-9.     
Her en side der fortæller hvad det betyder for spillerne:  
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Klubliv 
I søger efter mere liv i klubhus; et samlingssted for medlemmerne 
Lige nu er der opgraderet med en pejs og hyggeområde og vi overvejer at etablere 
Golf tv – venter på om Viaplay har det i 2025 – pris ca. kr. 10.000 
Vi har haft en god snak med Tekin og Secil og vi vil fremover markedsføre ugens 
menu og ekstra tiltag bedre, for at lokke folk op. 
Der vil også komme mindre retter på kortet og der arrangeres Tovli torsdag aftener. 
 
Det har været en udfordring vedr. golf, når selskaber gerne vil prøve, men ikke ved 
hvordan de skal opføre sig på puttebanen. Måske finde en eller flere frivillige til at 
hjælpe med golf ved selskaber; ordnede forhold 
Vi vil også ændre Hole-in-one setup i kuplen, så det fylder mindre og måske arbejde 
med det på lyddæmpende materiale.  
Desuden overvejer vi at indføre en Klubmesterbog, der kan ligge fremme og studeres 
hvis man har interesse i hvem der har vundet hvornår.  
 
Vedr. menukort foreslå Tekin, at der kommer børnemenu på kortet.  
 
Der skal også være løbende fokus på klubhuset, vedligehold og nye tiltag.  
 
Etikette-ambassadør 

Odense Golfklubs idé med en Etikette-ambassadør, sætter vi i gang til sæsonstart.   

Info fra udvalg 
Visionsudvalg – CA 

Møde med medlemmer den 5. februar 2025 
Møde bestyrelsen den 24. februar 2025 

 
Kunstpark Herning – CA 
Ikke noget nyt.  
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Årsskriftudvalg – CA 
Arbejdet er i fuld gang frem mod Ferie for alle.  

Eliteudvalg – ISR 
Ikke noget nyt.  

Juniorudvalg – LV 

Leif bliver ny kontakt til juniorudvalget.  

Begynderudvalg – MH 

Ikke noget nyt.  

Baneudvalg – CB 

Se under Banen lige nu.  

Turneringsudvalg – HS 
Kommende møde den 9. december.  

Banekontrol- og serviceudvalg – BWM 
Møde til foråret vedr. sæsonstart.  

Ordens- og amatørudvalg – BWM 
Ikke noget nyt.  

Handicapudvalg – BWM 
Fra det nye år rates både for-9 og bag-9. Se mere inder info fra Golfmanageren.  

Regeludvalg – BWM 

Ikke noget nyt.  

Eventuelt  
Ikke noget.  

Bestyrelsesmøder 2025:  
• Mandag den 3/2 
• Mandag den 10/3 

• Mandag den 28/4 
• Mandag den 16/6 

• Mandag den 11/8 
• Mandag den 22/9 
• Mandag den 27/10 

• Torsdag den 20/11 generalforsamling  
• Mandag den 24/11 

 


